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Zápis č. 1
z jednání Zastupitelstva města Mnichovo Hradiště, které se uskutečnilo

dne 17. 2. 2025 od 17:00 hodin v/na sál Klubu

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Ing. Martin Bígl, Ing. Pavel Břicháček, Jan Čížek DiS., Lenka Dutková, Luboš Dvořáček, Jiří Havel,
Bc. Aleš Janatka, Ondřej Knobloch, Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D., Ing. Karel Maděra, Ing. Jan Mareš, Mgr.
Terezie Nohýnková, Bc. Hana Otáhalová, František Ouředník, Ing. Jiří Plíhal, Mgr. Soňa Razáková, Václav
Rylich, Bc. Edita Řezáčová, PhDr. Lenka Sosnovcová, Mgr. Vendula Šeflová
Omluveni: Mgr. Jiří Bína, Mgr. Vladimír Čermák, Jaroslav Trpkoš
Pracovníci městského úřadu: Bc. Marcela Dražilová, Alena Kandráčová, Ing. Pavel Král, Ing. Radek Matějů, Bc.
Stanislava Picková, Mgr. Jan Podlipský, Aleš Rychlý, Zdeněk Sieber, Eva Štancíková, Ing. Václav Veselý
Tajemník: Mgr. Kamila Galetková
Zapisovatel: Jitka Libichová
Ověřovatelé zápisu: Lenka Dutková, Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D
Návrhová komise: Luboš Dvořáček, Ondřej Knobloch

Program jednání:

1 - Schválení programu jednání
2 - Volba návrhové komise
3 - Jmenování ověřovatelů zápisu
4 - Zpráva o činnosti rady města
5 - Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování
6 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/166 v k. ú. Mnichovo
Hradiště - Salabka
7 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/162 v k. ú. Mnichovo
Hradiště - Salabka
8 - Převody nemovitostí - Žádost o prodej části pozemku p. č. 339/1 v k. ú. Mnichovo Hradiště
9 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů v rámci stavební akce – Mnichovo Hradiště,
Dobrá Voda – zastávkové zálivy a místo pro přecházení
10 - Převody nemovitostí - ÚZSVM nabídka nepotřebného majetku státu
11 - Individuální dotační řízení pro poskytovatele sociálních služeb pro rok 2025
12 - Obecně závažná vyhláška, kterou se stanoví podmínky k zabezpečení požární ochrany při akcích, kterých
se účastní větší počet osob
13 - Změna obecně závazné vyhlášky o obecní policii
14 - Změny v Osadním výboru Dobrá Voda
15 - Zřízení Osadního výboru Hradec
16 - Jednací řád zastupitelstva města
17 - Dotační program města 2025 - 1. kolo
18 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 1/2025
19 - Různé
20 - Interpelace občanů

1 - Schválení programu jednání - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Návrh programu dnešního jednání je připojen v příloze.
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Přílohy:
Příloha č. 1: Pozvanka_zasedani_1.pdf

usnesení č. 1/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje předložený návrh programu dnešního jednání:

Schválení programu jednání1.
Volba návrhové komise2.
Jmenování ověřovatelů zápisu3.
Zpráva o činnosti rady města4.
Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování5.
Převody nemovitostí  -  Návrh na narovnání  vlastnických vztahů k  pozemku p.  č.  2628/166 v  k.  ú.6.
Mnichovo Hradiště - Salabka
Převody nemovitostí  -  Návrh na narovnání  vlastnických vztahů k  pozemku p.  č.  2628/162 v  k.  ú.7.
Mnichovo Hradiště - Salabka
Převody nemovitostí - Žádost o prodej části pozemku p. č. 339/1 v k. ú. Mnichovo Hradiště8.
Převody nemovitostí  -  Návrh na narovnání  vlastnických vztahů v  rámci  stavební  akce –  Mnichovo9.
Hradiště, Dobrá Voda – zastávkové zálivy a místo pro přecházení
Převody nemovitostí - ÚZSVM nabídka nepotřebného majetku státu10.
Individuální dotační řízení pro poskytovatele sociálních služeb pro rok 202511.
Obecně závažná  vyhláška,  kterou se  stanoví  podmínky  k  zabezpečení  požární  ochrany  při  akcích,12.
kterých se účastní větší počet osob
Změna obecně závazné vyhlášky o obecní policii13.
Změny v Osadním výboru Dobrá Voda14.
Zřízení Osadního výboru Hradec15.
Jednací řád zastupitelstva města16.
Dotační program města 2025 - 1. kolo17.
Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 1/202518.
Různé19.
Interpelace občanů20.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

2 - Volba návrhové komise - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba zvolit návrhovou komisi.
Na členy návrhové komise dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

Luboš Dvořáček,
Ondřej Knobloch.

usnesení č. 2/2025 - volí

Zastupitelstvo města volí návrhovou komisi ve složení: Luboš Dvořáček, Ondřej Knobloch.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, J. Havel, A. Janatka, O. Lochman, K. Maděra, J.
Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L. Sosnovcová,
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V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (L. Dvořáček, O. Knobloch)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

3 - Jmenování ověřovatelů zápisu - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na začátku každého jednání zastupitelstva města je třeba jmenovat ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Na
ověřovatele zápisu z dnešního jednání zastupitelstva města jsou navrženi:

Lenka Dutková,
Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D.

usnesení č. 3/2025 - j m e n u j e

Zastupitelstvo města jmenuje ověřovatele zápisu ve složení: Lenka Dutková, Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 19 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch, O.
Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E.
Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 1 (L. Dutková)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

4 - Zpráva o činnosti rady města - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Rada  města  v  době  od  jednání  zastupitelstva  města  konaného  16.12.2024  zasedala  k  dnešnímu  dni
(05.02.2025) v těchto termínech: 18.12.2024, 13.01.2025 a 27.01.2025.

Další plánované zasedání rady města se uskuteční 10.02.2025.

Členům zastupitelstva, kteří nejsou členy rady města, jsou z jednotlivých zasedání rady města dávány přehledy
usnesení do datového skladu bezprostředně po jejich vyhotovení. Dále jsou usnesení zveřejňována na webu
města.

Přílohy:
Příloha č. 1: Report z rady - leden 2025.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal (viz záznam: 0:12:36 - 0:20:26)

usnesení č. 4/2025 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za uplynulé období od 17.12.2024 do
17.02.2025.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.
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5 - Zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování -
předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Na každém jednání  zastupitelstva  města  jsou  jejich  předsedy  předkládány  zprávy  z  Kontrolního  výboru,
Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a územní plánování.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zápis FV 12_2_2025.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Maděra, Ing. Břicháček, Mareš (viz záznam: 0:20:29 - 0:23:04)

usnesení č. 5/2025 - b e r e  n a  v ě d o m í

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy z Kontrolního výboru, Finančního výboru a Výboru pro rozvoj a
územní plánování.

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

6 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/166 v k. ú.
Mnichovo Hradiště - Salabka - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Žadatelé: manželé xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx (p. č.
2628/54)

Pozemek: p. č. 2628/166 o celkové výměře 27 m2 zahrada v k. ú. Mnichovo Hradiště

Návrh kupní ceny žadateli: 500 Kč/m2

Popis návrhu na odkup pozemku: Po prohraném soudním jednání s panem xxxxxxx, ve věci určení vlastnictví k
pozemku  p.  č.  2628/159,  zbývá  dořešit  narovnání  vlastnických  vztahů  k  posledním  dvěma  zaužívaným
pozemkům (p. č. 2628/166 a p. č. 2628/162) v k. ú. Mnichovo Hradiště. Žadatelé odmítli uzavřít kupní smlouvu
za cenu požadovanou městem ve výši 2.000 Kč/m2 a čekali na výsledek soudního jednání. Na základě pověření
rady města jednali s žadateli starosta a místostarosta města a společně s žadateli se dohodli na doporučené
výši kupní ceny ve výši 500 Kč/m2.

Vyjádření odboru KH: Žadatelé se nacházejí v podobné situaci jako pan xxxxx. Pozemek již přeplocený koupili a
žili v dobré víře, že pozemek je v jejich vlastnictví. S ohledem na výsledek právního sporu s panem xxxxxxx
doporučujeme uzavřít  dohodu,  tj.  uzavřít  kupní  smlouvu  s  žadateli  na  prodej  předmětného  pozemku za
dohodnutou cenu 500 Kč/m2.

Vyjádření rady města: bude předloženo na jednání zastupitelstva města.

Vyjádření FO: 
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Přílohy:
Příloha č. 1: situace_2628_166.pdf

Diskuze: Kandráčová, Ing. Plíhal, Ing. Mareš (viz záznam: 0:23:11 - 0:27:56)

usnesení č. 6/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2628/166 o výměře 27 m2 zahrada v k. ú. Mnichovo
Hradiště,  dle  zákresu,  manželům  xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  oba  trvale  bytem  xxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  za  cenu  500  Kč/m2.

Z: vedoucí odboru KH
T: 30.06.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

7 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů k pozemku p. č. 2628/162 v k. ú.
Mnichovo Hradiště - Salabka - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Žadatelé:  manželé  xxxxxxxxxxxxxxxxx  a  xxxxxxxxxxxxxxxxxx,  oba  trvale  bytem  xxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  (p.  č.  2628/162  o  výměře  13  m2)

Pozemek: p. č. 2628/162 o celkové výměře 13 m2 zahrada v k. ú. Mnichovo Hradiště

Návrh kupní ceny žadateli: 500 Kč/m2

Popis návrhu na odkup pozemku: Po prohraném soudním jednání s panem xxxxxxx, ve věci určení vlastnictví k
pozemku  p.  č.  2628/159,  zbývá  dořešit  narovnání  vlastnických  vztahů  k  posledním  dvěma  zaužívaným
pozemkům (p. č. 2628/166 a p. č. 2628/162) v k. ú. Mnichovo Hradiště. Žadatelé odmítli uzavřít kupní smlouvu
za cenu požadovanou městem ve výši 2.000 Kč/m2 a čekali na výsledek soudního jednání. Na základě pověření
rady města jednali s žadateli starosta a místostarosta města a společně s žadateli se dohodli na doporučené
výši kupní ceny ve výši 500 Kč/m2.

Vyjádření odboru KH: Žadatelé se nacházejí v podobné situaci jako pan xxxxx. Pozemek již přeplocený koupili a
žili v dobré víře, že pozemek je v jejich vlastnictví. S ohledem na výsledek právního sporu s panem xxxxxxx
doporučujeme uzavřít  dohodu,  tj.  uzavřít  kupní  smlouvu  s  žadateli  na  prodej  předmětného  pozemku za
dohodnutou cenu 500 Kč/m2.

Vyjádření rady města: bude předloženo na jednání zastupitelstva města.

Vyjádření FO: 

Přílohy:
Příloha č. 1: situace 2628-162.pdf

Diskuze: Kandráčová (viz záznam: 0:27:57 - 0:29:19:)
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usnesení č. 7/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2628/162 o výměře 13 m2 zahrada v k. ú. Mnichovo
Hradiště,  dle  zákresu,  manželům  xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  a  xxxxxxxxxxxxxxxxxx,  oba  trvale  bytem
xxxxxxxxxxxxxx,  xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  za  cenu  500  Kč/m2.

Z: vedoucí odboru KH
T: 30.06.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

8 - Převody nemovitostí - Žádost o prodej části pozemku p. č. 339/1 v k. ú. Mnichovo Hradiště -
předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Žadatel: xxxxxxxxx, trvale bytem xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Pozemek: p. č. 339/1 o výměře 1208 m2 ostatní plocha - zeleň v k. ú. Mnichovo Hradiště – část pozemku k
prodeji o výměře cca 20 m2

Návrh kupní ceny: 1.000 Kč/m2

Popis žádosti: jedná se o narovnání vlastnických vztahů, kdy má žadatel historicky k nemovitosti ve svém
vlastnictví zaplocen a zaužíván pozemek ve vlastnictví města. Žadatel byl odborem KH osloven k narovnání
vlastnických vztahů.

Vyjádření komise SM: komise doporučuje prodej části pozemku dle návrhu usnesení, tj. za 1.000 Kč/m2.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje prodej části pozemku za kupní cenu ve výši 1.000 Kč/m2.

Vyjádření FO: bez výhrad

Přílohy:
Příloha č. 1: situace 339 1 MH část 1.pdf

Diskuze: Kandráčová, Ing. Plíhal (viz záznam: 0:29:21 - 0:32:35)

usnesení č. 8/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 339/1 o výměře cca 20 m2 ostatní plocha – zeleň v
katastrálním  území  Mnichovo  Hradiště  panu  xxxxxxxxxxxxx,  trvale  bytem  xxxxxxxxxxxxxxxxxx,
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx,  za  kupní  cenu  1.000  Kč/m2.

Z: vedoucí odboru KH
T: 31.12.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
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O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

9 - Převody nemovitostí - Návrh na narovnání vlastnických vztahů v rámci stavební akce – Mnichovo
Hradiště, Dobrá Voda – zastávkové zálivy a místo pro přecházení - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Vlastník 1: Středočeský kraj, IČ 70891095, se sídlem Zborovská, 150 00 Praha – Smíchov (právo hospodařit s
pozemky KSÚS)

Pozemky v k. ú. Lhotice u Bosně - místní část Dobrá Voda
p. č. 611/2 o výměře 7 m2 ostatní plocha – ostatní komunikace
p. č. 611/3 o výměře 22 m2 ostatní plocha – ostatní komunikace

Návrh vypořádání: bezúplatný převod pozemků do vlastnictví města Mnichovo Hradiště

Popis návrhu na narovnání vlastnických vztahů: Po dokončené stavební akci – Mnichovo Hradiště, Dobrá Voda
– zastávkové zálivy a místo pro přecházení -  byl vyhotoven GP, který byl zapsán v katastru nemovitostí.
Pozemky ve  vlastnictví  Středočeského  kraje,  navrhované  k  převodu,  jsou  zastavěné  stavbou  chodníku  u
autobusové zastávky ve vlastnictví města. Jedná se o standartní majetkové narovnání se Středočeským krajem.

Vyjádření rady města: rada města doporučuje bezúplatný převod předmětných pozemků dle návrhu usnesení.

Vyjádření FO: bez výhrad

Přílohy:
Příloha č. 1: GP záliv Dobrá Voda.pdf

Diskuze: Kandráčová, Ing. Plíhal (viz záznam: 032:38 - 0:34:54)

usnesení č. 9/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 611/2 o výměře 7 m2 ostatní plocha – ostatní
komunikace, p. č. 611/3 o výměře 22 m2 ostatní plocha – ostatní komunikace v k. ú. Lhotice u Bosně, ve
vlastnictví Středočeského kraje, IČ 70891095, se sídlem Zborovská, 150 00 Praha – Smíchov, do vlastnictví
města Mnichovo Hradiště.

Z: vedoucí odboru KH
T: 31.12.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

10 - Převody nemovitostí - ÚZSVM nabídka nepotřebného majetku státu - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Vlastník (navrhovatel): Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ 69797111, se sídlem Rašínovo
nábřeží 390/42, 128 00 Praha - Nové Město
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Pozemky v jednotlivých k. ú. dle přiložené tabulky, situační snímky jsou v jednotlivých přílohách

Popis nabídky: ÚZSVM při hospodaření s majetkem státu postupuje v souladu s platnou právní úpravou,
zejména zákonem o majetku státu a metodikou a stanovisky Ministerstva financí. Zákonem preferovaná forma
je úplatný převod, a to prostřednictvím transparentního výběrového řízení nebo veřejné dražby. Bezúplatný
převod majetku lze upřednostnit před úplatným převodem pouze za předpokladu splnění zákonných podmínek,
a to ve veřejném zájmu, či je-li bezúplatný převod hospodárnější než jiný způsob naložení, nebo pokud tak
stanoví zvláštní právní předpis. Podmínky pro bezúplatný převod nebo přímý prodej územně samosprávným
celkům obsahuje metodický pokyn Ministerstva financí a rovněž informační materiál ÚZSVM pro obce a kraje
viz příloha materiálu.

Podmínky bezúplatného převodu:

Silniční pozemek pod tělesem místní komunikace
Silniční pozemek pod tělesem komunikace II. nebo III. třídy
Pozemek ke zřízení nebo rozšíření veřejného pohřebiště
Pozemek zastavěný veřejně prospěšnou stavbou ve vlastnictví nabyvatele
Pozemek určený ÚP k zastavění veřejně prospěšné stavby
Pozemek v zastavěném nebo zastavitelném území jako veřejná zeleň nebo je určen k realizaci veřejné
zeleně

Vyjádření odboru KH: dle podmínek výše přichází v úvahu k bezúplatnému převodu pozemky:

p. č. 67/2 o výměře 144 m2 ostatní plocha - ostatní komunikace v k. ú. Podolí u Mnichova Hradiště- na
části pozemku se nachází místní komunikace v místní části Podolí a na části se nachází veřejná zeleň
(oblast návse v místní části Podolí)
p. č. 845/1 o výměře 90 m2 ostatní plocha - ostatní komunikace v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště - na
pozemku se nachází veřejná zeleň na návsi u rybníka v místní části Veselá

Vyjádření komise SM: nebylo projednáno na komisi SM

Vyjádření  rady  města:  rada  města  doporučuje  podání  žádosti  o  bezúplatný  převod  pozemků dle  návrhu
usnesení.

Vyjádření FO: bez výhrad

Přílohy:
Příloha č. 1: 67 2 Podolí.pdf
Příloha č. 2: 845 1 Veselá.pdf

Diskuze: Kandráčová, Ing. Plíhal (viz záznam: 0:34:58 - 0:34:46)

usnesení č. 10/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod pozemků p. č. 67/2 o výměře 144 m2 ostatní
plocha - ostatní komunikace v k. ú. Podolí u Mnichova Hradiště a p. č. 845/1 o výměře 90 m2 ostatní plocha -
ostatní komunikace v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště ve vlastnictví Úřadu pro zastupování státu ve věcech
majetkových, IČ 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha - Nové Město, do majetku města
Mnichovo Hradiště.

Z: vedoucí odboru KH
T: 30.06.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO
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Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

11 - Individuální dotační řízení pro poskytovatele sociálních služeb pro rok 2025 - předkládá: Ing.
Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Dne 28.01.2025 se sešla Komise pro rodinu a sociální záležitosti, aby zhodnotila, projednala a navrhla Radě
města výši finanční podpory  pro poskytovatele sociálních služeb v Mnichově Hradišti pro rok 2025. Letošní
rozpočet na sociální oblast je 3.353.000 Kč. Počet poskytovatelů, kteří podali žádost, zůstává pro letošní rok
stejný jako v loňském roce. Všichni poskytovatelé jsou pro občany našeho města žádoucí a mají dlouhodobou
působnost.

Členové komise při posuzování nově upravené žádosti hodnotili zejména data uváděná poskytovateli, a to
propečované  hodiny,  počet  obsloužených  uživatelů,  úvazky  přímé  péče  porovnatelné  za  loňský  rok  a
předpoklad na rok letošní. Členové komise se podrobně jednotlivými žádostmi zabývali a navrhli částky tak, jak
je uvedeno v příloze. Každá jednotlivá žádost byla pečlivě posouzena. Podrobnější odůvodnění členů komise je
uvedeno v příloze. Na darovací smlouvy, které budou přicházet během letošního roku, byla vyčleněna částka
70.000 Kč. Pro přehled předkládáme i tabulku vývoj přidělených dotací za období roku 2020-2025.

Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit dotace na poskytování sociálních služeb na rok 2025 dle
předloženého návrhu.

V příloze dále přikládáme návrhy veřejnoprávních smluv.

Vyjádření FO: 

Diskuze: Bc. Picková, Ing. Plíhal, Bc. Řezáčová, Mgr. Šeflová, Mgr. Lochman, Ing. Břicháček, Novák (člen
komise), Sedláková (jednatelka Spokojený domov), Mgr. Razáková, Ing. Mareš, Ing. Maděra (viz záznam:
0:37:57 - 1:04:58)

usnesení č. 11/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje individuální dotace pro poskytovatele sociálních služeb v sociální oblasti pro
rok 2025 dle přiložené tabulky a uzavření veřejnoprávních smluv na poskytnutí individuální dotace pro rok
2025 s příslušnými poskytovateli sociálních služeb v předloženém znění.

Č.J název organizace IČO výše požadované
částky

schválená
částka

MH-SVZ/1078/2025 Diecézní charita Litoměřice 40229939 1.500.000 Kč 1.400.000 Kč
MH-SVZ/1078/2025 Malyra, s.r.o. 29130140 1.372.000 Kč 430.000 Kč
MH-SVZ/1079/2025 Spokojený domov, o.p.s. 29043913 360.000 Kč 360.000 Kč
MH-SVZ/1071/2025 DC pro seniory JIZERA, z.s. 22838457 130.000 Kč 130.000 Kč
MH-SVZ/532/2025 Laxus z.ú. 62695487 170.000 Kč 160.000 Kč
MH-SVZ/534/2025 SEMIRAMIS, z.ú. - NZDM 70845387 364.100 Kč 330.000 Kč
MH-SVZ/1069/2025 SEMIRAMIS, z.ú. 70845387 103.500 Kč 83.000 Kč
MH-SVZ/791/2025 Centrum pro rodinu Náruč, z.ú 70155097 140.000 Kč 120.000 Kč

Z: vedoucí odboru SVZ
T: 15.03.2025 (podpis veřejnoprávní smlouvy)
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Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch, O. Lochman,
K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, L. Sosnovcová,
V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (P. Břicháček, E. Řezáčová)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

12 - Obecně závažná vyhláška, kterou se stanoví podmínky k zabezpečení požární ochrany při akcích,
kterých se účastní větší počet osob - předkládá: Aleš Rychlý

Důvodová zpráva:

Na základě požadavků Ministerstva vnitra a platných právních předpisů, Nařízení vlády č. 498/2002 Sb. a
zákona č.  133/1985 Sb.,  o požární ochraně, je nutné vydat dokumenty Požární ochrany města Mnichovo
Hradiště. Potřebné dokumenty a OZV vydalo zastupitelstvo města již na jednání zastupitelstva dne 04.11.2024.

Ovšem poslední  chybějící  Obecně závazná vyhláška,  kterou se  stanový  podmínky  k  zabezpečení  požární
ochrany při akcích, kterých se zúčastní větší počet osob, byla v době konání listopadového zastupitelstva města
zaslána na kontrolu Ministerstvu vnitra. Po konzultacích s právničkou města paní Tomášovou, velitelem JSDH
panem Vrkoslavem, jednatelem KLUBu panem Malým a Ministerstvem vnitra,  předkládáme vypracovanou
Obecně závaznou vyhlášku ke schválení. 

Přílohy:
Příloha č. 1: OZV zabezpečení PO při akcích_FINAL.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Rychlý Aleš, Ing. Břicháček (viz záznam: 01:05:03 - 01:09:17)

usnesení č. 12/2025 - v y d á v á

Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví podmínky k zabezpečení požární
ochrany při akcích, kterých se zúčastní větší počet osob, v předloženém znění. 

Z: starosta města
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

13 - Změna obecně závazné vyhlášky o obecní policii - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Předkládáme návrh obecně závazné vyhlášky města  Mnichovo Hradiště,  kterou se  mění  obecně závazná
vyhláška č. 1/2003, o zřízení městské policie.

Touto vyhláškou tedy dojde ke změně vyhlášky č. 1/2003, o zřízení městské policie a zároveň ke zrušení
vyhlášky č. 3/2003, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2003 ze dne 31.03.2003, o zřízení městské
policie, která původní vyhlášku už jednou měnila. Všechny změny vyhlášky z roku 2003 tak budou upraveny
pouze jednou novou vyhláškou.
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Návrh nové vyhlášky zapracovává změny, které provedla už vyhláška z roku 2013, tedy vyjmutí čl. 2 a 3 z textu
vyhlášky,  neboť  pravidla  pro organizační  členění  městské policie  i  pro  nošení  stejnokroje  jsou upraveny
právními předpisy a vyhláška by je tak neměla obsahovat. Stejně tak je zbytečné, aby vyhláška obsahovala vzor
nášivky Městské policie, tuto záležitost je možné v případě potřeby upravit např. v organizačním řádu městské
policie.

Návrh  vyhlášky  dále  obsahuje  změnu  ve  způsobu  stanovování  počtu  zaměstnanců  města  zařazených  do
městské policie. Tento počet doposud mělo určovat zastupitelstvo samostatným usnesením, což však ztěžuje
možnost operativního rozhodování v případě potřeby měnit počet strážníků. Proto nový návrh vyhlášky uděluje
pravomoc radě města stanovit počet zaměstnanců zařazených do městské policie v organizačním řádu, což je
vnitřní předpis města podrobněji upravující pravidla fungování městské policie.

Přílohy:
Příloha č. 1: ozv-2025_o obecni policii.pdf
Příloha č. 2: 01-ozv-2003-zrizeni-mp.pdf
Příloha č. 3: ozv-3-2012-zm.pdf

Diskuze: V 18:13 - odchod Mgr. Lochmana - přítomno 19 členů zastupitelstva města

Ing. Plíhal, Knobloch, Mgr. Lochman (viz záznam: 01:09:31 - 01:14:39)

V 18:15 - příchod Mgr. Lochmana - 20 členů zastupitelstva města

usnesení č. 13/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Mnichovo Hradiště, kterou se mění obecně
závazná vyhláška č. 1/2003, o zřízení městské policie.

Z: zastupitel pověřený řízením MěP 
T: 28.02.2025 (zveřejnění)

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání přišli: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.
Během jednání odešli: Mgr. Ondřej Lochman , Ph.D.

14 - Změny v Osadním výboru Dobrá Voda - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Jan Füši, dosavadní předseda Osadního výboru Dobrá Voda, bytem xxxxxxxxxxxxx, doručil 17.12.2024 návrh na
ukončení  činnosti  osadního  výboru  k  31.12.2024.  Situace  byla  následně  konzultována  s  ostatními  členy
osadního výboru, Martinem Mikešem a Františkem Bártičkou. Ti mají zájem v činnosti pokračovat a navrhují
doplnit tříčlenný osadní výbor Pavlem Hartmanem, bytem xxxxxxxxxxxx, a určit jej předsedou. Stejný post
zastával v letech 2014-2022.

Diskuze: Ing. Plíhal, Mgr. Šeflová, Ing. Mareš (viz záznam: 01:14:44 - 01:18:51)

usnesení č. 14/2025 - b e r e  n a  v ě d o m í
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Zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci Jana Füšiho, bytem xxxxxxxxxxxxx, na post předsedy i člena
Osadního výboru Dobrá Voda.

Z: tajemnice MěÚ
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 15/2025 - určuje

Zastupitelstvo města určuje v souladu s § 84, odst. 2, písm. I) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění pozdějších předpisů, na zbývající část volebního období 2022-2026 na uprázdněné místo v Osadním
výboru  Dobrá  Voda  novým členem Pavla  Hartmana,  bytem xxxxxxxxxxxx,  kterého  současně  volí  novým
předsedou osadního výboru. 

Z: tajemnice MěÚ
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

15 - Zřízení Osadního výboru Hradec - předkládá: Ing. Jan Mareš

Důvodová zpráva:

Paní Jana Charvátová, bytem xxxxxxxxx, se na město obrátila s žádostí o zřízení Osadního výboru Hradec. Jako
zástupkyně sousedů už roky komunikuje s městským úřadem, konkrétně zejména s odbory, které mají na
starost investice a komunální hospodářství. Skutečnost, že Hradec zastupuje bez oficiálního pověření, je podle
ní při jednáních limitující a žádost o zřízení OV podává na základě doporučení od úředníků. S městem by ráda
řešila stav komunikace, nádoby na odpad nebo pořízení drobného vybavení na komunitní akce. Spolupráce s
Osadním výborem Kruhy podle ní nefunguje (až na pozvánky na akce na Kruhách) vzhledem k tomu, že Kruhy a
Hradec jinak nemají mnoho společných témat.

Místní  část  Hradec měla k  31.12.2024 celkem 19 trvale  žijících občanů.  Zřízení  osadního výboru by za
aktuálních podmínek znamenalo roční náklady 10.950 Kč (příspěvek osadnímu výboru na činnost).

Rada města zřízení OV Hradec podpořila na svém jednání 27.01.2025 usnesením č. 58/2025.

Osadní výbor je navržen jako tříčlenný, kandidáti vzešli z hlasování obyvatel místní části. Za členy osadního
výboru jsou navrženi: Jana Charvátová, bytem xxxxxxxxx (9 hlasů), Lenka Těšínská, bytem xxxxxxxxx (8 hlasů)
a Ing. Radek Těšínský, bytem xxxxxxxxx (3 hlasy). Kandidátkou na předsedkyni je Jana Charvátová.

Diskuze: Ing. Plíhal, Ing. Mareš, Mgr. Lochman (viz záznam: 01:18:56 - 01:25:05)

usnesení č. 16/2025 - z ř i z u j e

Zastupitelstvo města zřizuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, Osadní výbor Hradec.
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Z: tajemnice MěÚ
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

usnesení č. 17/2025 - určuje

Zastupitelstvo města určuje v souladu s § 84, odst. 2, písm. I) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, na zbývající část volebního období 2022-2026 do Osadního výboru Hradec za členy tyto
občany: Jana Charvátová, bytem xxxxxxxxx, Lenka Těšínská, bytem xxxxxxxxx, Ing. Radek Těšínský, bytem
xxxxxxxxx, a jako předsedkyni osadního výboru volí Janu Charvátovou.

Z: tajemnice MěÚ
T: ihned 

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

16 - Jednací řád zastupitelstva města - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Předkládáme návrh úpravy jednacího řádu ZaMě, která zavádí možnost distanční účasti člena zastupitelstva na
jednání zastupitelstva a upravuje dále podmínky této účasti.

Distanční účast zastupitelů na jednání zastupitelstva byla umožněna novelou zákona o obcích, zákonem č.
418/2023 Sb., tato novela nabyla účinnosti dne 01.01.2024. Byly tak nastaveny základní mantinely týkající se
distanční  účasti  zastupitelů  a  ministerstvo  vnitra  následně  vydalo  metodiku  pro  distanční  účast  a  vzor
jednacího řádu, který tuto možnost zapracovává. Při přípravě naší úpravy jednacího řádu jsme vycházeli právě
z této metodiky a také z poskytnutého vzoru jednacího řádu zastupitelstva města Beroun.

Zavedení distanční účasti zastupitelů je na základě zákona nyní možné, není to ale nutné. Pokud k tomu obec
přistoupí, nastaví základní parametry této distanční účasti. 

V naší úpravě jsme zvolili  přístup, kdy by se měla upřednostňovat osobní účast zastupitele na jednání a
distanční účast by měla být pouze výjimečná varianta pro případy, kdy se zastupitel ze závažných osobních
důvodů (např. nemoc, nařízená karanténa nebo izolace, péče o člena rodiny, neodkladné pracovní povinnosti
mimo území města) nemůže osobně dostavit na jednání ZM.

Distanční účast členů zastupitelstva není dle návrhu mimo jiné možná při volbě starosty, místostarostů a členů
rady města, kdy se postupuje podle volebního řádu, který tvoří přílohu č. 2 jednacího řádu. Zde necháváme na
zvážení  zastupitelstva,  zda  tuto  variantu  ponechá  a  nebo  umožní  distanční  účast  i  při  volbě  starosty,
místostarosty a členů rady města. Pak by muselo dojít ke změně v textu jednacího řádu a ve znění přílohy č. 2
tak, aby byl upraven postup pro volbu u distančně se účastnícího člena zastupitelstva.

Distanční účast veřejnosti jednací řád neumožňuje, veřejnost má možnost využít osobní účast na jednání.

V dalším znění jednacího řádu nedochází ke změnám, pouze došlo k opravě u několika drobných nepřesností a
v souladu s novelou zákona o obcích také k prodloužení doby pro vyhotovení zápisu z jednání zastupitelstva (z
10  na  15  dní).  Všechny  navrhované  změny  jsou  vyznačeny  v  návrhu  jednacího  řádu  v  příloze  (verze  s
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vyznačením změn).

Jednací  řád  zastupitelstva  města  po  jeho  schválení  nahradí  doposud  platný  jednací  řád  schválený
zastupitelstvem dne 17.04.2023.

Přílohy:
Příloha č. 1: JŘ_ZM_2025_distanční účast_čistopis.pdf
Příloha č. 2: JR_ZM_2023_cistopis.pdf
Příloha č. 3: JR_ZM_Priloha_1_pozmen_navrh_USN.pdf
Příloha č. 4: JR_ZM_Priloha_2_volebni_rad.pdf

Diskuze: Ing. Plíhal, Mgr. Galetková, Mgr. Šeflová (viz záznam: 01:25:10 - 01:30:52)

usnesení č. 18/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo  města  schvaluje  jednací  řád zastupitelstva  města  v  předloženém znění.  Tento  jednací  řád
nahrazuje jednací řád schválený zastupitelstvem města dne 17.04.2023.

Z: tajemnice MěÚ
T: 28.02.2025

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

17 - Dotační program města 2025 - 1. kolo - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Od roku 2016 je rozdělována finanční podpora místním spolkům a fyzickým osobám vykonávajícím veřejně
prospěšnou činnost v oblasti sportu a tělovýchovy, kulturně společenských aktivit, podpory místních tradic,
volnočasových a vzdělávacích aktivit dětí, mládeže, seniorů či dalších cílových skupin. V rámci jednotlivých
tematických oblastí se může žádat o dotaci na celoroční činnost (max. 50 % nákladů), jednorázové veřejné
projekty a akce (max. 90 %), spolupráce s oficiálními partnerskými městy (max. 90 %), investice (max. 20 %) a
nově ochranu životního prostředí (max 20.000 Kč).

Celkem bylo v prvním kole dotačního programu pro rok 2025 podáno 33 žádostí o finanční podporu.

29 žádostí na činnost,
4 žádosti na jednorázové veřejné projekty a akce.

Dotační komise doporučila podpořit 31 žádostí.  1 žádost se komise rozhodla nepodpořit z důvodu špatné
zkušenosti z minulé akce a 1 žádost předává komise k projednání komisi pro rodinu a sociální záležitosti.

Novelou zákona o obcích se od letošního roku zvedl finanční limit pro schvalování dotací a darů radou města. U
dotací z 50.000 Kč na 250.000 Kč, u darů z 20.000 Kč na 100.000 Kč. 4 žádosti překročili nově požadovanou
hranici 250.000 Kč a jsou předloženy ke schválení zastupitelstvu města.

V rozpočtu města je pro rok 2025 vyčleněno 4.100.000 Kč na dotace, 200.000 Kč na dary a 100.000 Kč na
hospodaření s vodou. Celkem komise doporučila v prvním kole formou dotace rozdělit 4.009.000 Kč a formou
daru 130.200 Kč. V dalších kolech je pak možné ještě rozdělit 91.000 Kč jako dotace a 69.800 Kč jako dary.
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Doporučení rady města bude předáno zastupitelům při jednání Zastupitelstva města.

Přílohy:
Příloha č. 1: Smlouva o dotaci na ČINNOST_org Český rybářský svaz.pdf
Příloha č. 2: Smlouva o dotaci na ČINNOST_org MSK.pdf
Příloha č. 3: Smlouva o dotaci na ČINNOST_org Sokol.pdf
Příloha č. 4: Smlouva o dotaci na ČINNOST_org TK MH.pdf

Diskuze: Ing. Veselý, Ing. Mareš, Mgr. Razáková, Bc. Řezáčová (viz záznam: 01:30:59 - 01:38:04)

Ing. Mareš - jako statutární zástupce TJ Sokol MH - se zdrží hlasování
Knobloch - jako statutární zástupce MSK MH - se zdrží hlasování

usnesení č. 19/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje návrh Dotační komise ze dne 30.01.2025 na poskytnutí dotací sportovním a
zájmovým organizacím z rozpočtu města na rok 2025 dle tabulky:

JID název organizace typ žádosti IČO žádáno o schválená
dotace

43044/2024 Mnichovohradišťský sportovní klub z.s. činnost 18621937 1.420.000 Kč 1.250.000 Kč

45184/2024 Český rybářský svaz, z.s., místní
organizace Mnichovo Hradiště činnost 18572022 350.000 Kč 190.000 Kč

44987/2024 TK Mnichovo Hradiště, z.s. činnost 48680460 950.000 Kč 850.000 Kč

45001/2024 Tělocvičná jednota Sokol Mnichovo
Hradiště činnost 67675174 880.000 Kč 850.000 Kč

Zastupitelstvo města zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu města na rok
2025 sportovním a zájmovým organizacím v předloženém znění.

Z: vedoucí FO
T: 31.03.2024

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 18 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Lochman,
K. Maděra, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich, E. Řezáčová, L.
Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 2 (O. Knobloch, J. Mareš)
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

18 - Změna rozpočtu - rozpočtové opatření 1/2025 - předkládá: Ing. Václav Veselý

Důvodová zpráva:

Obsahem návrhu změny rozpočtu 1/2025 je navýšení jak příjmů, tak výdajů.

V oblasti  příjmů je potřeba narovnat stav Souhrnného dotačního vztahu na předpis roku 2025 zaslaného
Středočeským krajem. Dle sdělení Středočeského kraje bychom měli dostat o 528.000 Kč více, než máme ve
schváleném rozpočtu a než uvádělo MV v kalkulačce. Dále je v příjmech zohledněn příslib daru ČEZ na
Skatepark a přeposlání průtokové dotace ZŚ. Celkem tedy dochází k navýšení příjmů o 1.085.000 Kč.

Ve výdajové stránce rozpočtu je navrženo navýšení celkových výdajů o 10.877.000 Kč  v položkách viz. tabulka.
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Jedná se především o převod akcí, které se nestihli profinancovat do 31.12.2024 do letošního rozpočtu a výdaje
spojené se skateparkem a vyhořelou klubovnou na dopravním hřišti.

Navrženou změnou dochází ke zvýšení schodku rozpočtu o 9.792.000 Kč na celkový schodek 55.398.000 Kč.
Schodek  je  financován  ze  zůstatku  finančních  prostředků  z  roku  2024.  Plánovaný  zůstatek  finančních
prostředků na účtech města k 31.12.2025 činí 81.562.000 Kč (stav finančních prostředků na běžných účtech
města k 31.12.2024 činil 138 mil. Kč).

Přílohy:
Příloha č. 1: 1. RO 2025 final2.pdf

Diskuze: Ing. Veselý, Ing. Plíhal (viz záznam: 01:38:05 - 01:41:46)

usnesení č. 20/2025 - s c h v a l u j e

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu - rozpočtové opatření 1/2025 dle předloženého návrhu.

Z: vedoucí FO
T: ihned

Usnesení bylo: PŘIJATO

Hlasování: Pro: 20 (M. Bígl, P. Břicháček, J. Čížek, L. Dutková, L. Dvořáček, J. Havel, A. Janatka, O. Knobloch,
O. Lochman, K. Maděra, J. Mareš, T. Nohýnková, H. Otáhalová, F. Ouředník, J. Plíhal, S. Razáková, V. Rylich,
E. Řezáčová, L. Sosnovcová, V. Šeflová), Proti: 0, Zdrželo se: 0
Během jednání nikdo nepřišel/neodešel.

19 - Různé - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Bod pro operativní projednávání aktuálních záležitostí, které nemohly být připraveny v řádném termínu. 

Diskuze: Mgr. Šeflová - dotaz ohledně plánování dalšího vývoje stavebních úprav městské knihovny -
diskutovali: Sieber, Ing. Plíhal, PhDr. Sosnovcová, Ing. Břicháček, Ing. Mareš, Knobloch, Mg. Lochman, Ing.
Maděra, Novák (občan) (viz záznam: 01:42:08 - 02:06:10)

PhDr. Sosnovcová - dotaz ohledně vyvěšení ukrajinské vlajky dne 24.02. na budově města, kde je Gymnázium -
diskutovali Ing. Plíhal, Ing. Mareš, Bc. Dražilová, Knobloch Ing. Břicháček (viz záznam: 02:06:13 - 02:12:45)

20 - Interpelace občanů - předkládá: Ing. Jiří Plíhal

Důvodová zpráva:

Podle jednacího řádu ZaMě musí být nejpozději v 19:00 hod. umožněno občanům města vystoupit na jednání
ZaMě (interpelace).

Diskuze: Sedláková, jednatelka Spokojeného domova - požádal radu, aby byla přizvána na její jednání - bude
24.02.2025 (viz záznam: 02:13:40 - 02:14:28)
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Ing. Jiří Plíhal
starosta
 

Ing. Jan Mareš
místostarosta

 
Lenka Dutková
ověřovatel
 

Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D
ověřovatel

 
 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
1/1 - Pozvanka_zasedani_1.pdf
4/1 - Report z rady - leden 2025.pdf
5/1 - Zápis FV 12_2_2025.pdf
6/1 - situace_2628_166.pdf
7/1 - situace 2628-162.pdf
8/1 - situace 339 1 MH část 1.pdf
9/1 - GP záliv Dobrá Voda.pdf
10/1 - 67 2 Podolí.pdf
10/2 - 845 1 Veselá.pdf
12/1 - OZV zabezpečení PO při akcích_FINAL.pdf
13/1 - ozv-2025_o obecni policii.pdf
13/2 - 01-ozv-2003-zrizeni-mp.pdf
13/3 - ozv-3-2012-zm.pdf
16/1 - JŘ_ZM_2025_distanční účast_čistopis.pdf
16/2 - JR_ZM_2023_cistopis.pdf
16/3 - JR_ZM_Priloha_1_pozmen_navrh_USN.pdf
16/4 - JR_ZM_Priloha_2_volebni_rad.pdf
17/1 - Smlouva o dotaci na ČINNOST_org Český rybářský svaz.pdf
17/2 - Smlouva o dotaci na ČINNOST_org MSK.pdf
17/3 - Smlouva o dotaci na ČINNOST_org Sokol.pdf
17/4 - Smlouva o dotaci na ČINNOST_org TK MH.pdf
18/1 - 1. RO 2025 final2.pdf

Jednání bylo ukončeno v 19:18 hodin.
Zápis byl vyhotoven 19. března 2025.


